How to Win



Victory is always possible for the person who refuses to stop fighting.—Napoleon Hill

The "how" thinker gets problems solved effectively because he wastes no time with futile "ifs" but goes right to work on the creative "how."—Norman Vincent Peale

Everyone who achieves success in a great venture solves each problem as they come to it. ... They keep going regardless of the obstacles they meet.—W. Clement Stone

Winning is only half of it. Having fun is the other half.—Bum Phillips

Courage is the common currency of all those who choose to do the right thing.—Florence Nightingale

Winning is great, sure, but if you are really going to do something in life, the secret is learning how to lose. Nobody goes undefeated all the time. If you can pick up after a crushing defeat, and go on to win again, you are going to be a champion someday.—Wilma Rudolph

Show class, have pride, and display character. If you do, winning takes care of itself.—Paul Bryant

Winning takes talent, to repeat takes character.—John Wooden

You learn more from losing than winning. You learn how to keep going.—Morgan Wootten

You're not obligated to win. You're obligated to keep trying. Do the best you can do every day.—Jason Mraz

کیف تفوز

الفوز دائماً ممكن للشخص الذي يرفض الكف عن القتال - نابليون هيل

الذي يفكر "كيف" يتمكن من حل المشاكل بكفاءة لا يهدر أي وقت في "لو أن" الغير المجدية، بل يمضي للعمل في "كيف" بشكل خلاق - نورمان فنسنت بيل

الأشخاص الذين يحققون النجاح عبر مجازفة كبرى يستطيعون حل اي مشكلة تواجههم- فهم يواصلون التقدم بالرغم من العوائق التي يواجهونها - دبليو كلمينت ستون

الفوز هو نصف المسألة فقط. الإستمتاع هو النصف الأخر - بتم فيليبس

الشجاعة هي العملة المشتركة بين جميع أولئك الذين يختارون القيام بالعمل الصحيح - فلورنس نايتنجيل

الفوز أمرٌ عظيم بالتأكيد، ولكن إذا أردت أن تفعل أمراً ما في الحياة، فإن السر يكمن في أن تتعلم كيف تخسر. ما من شخص يتعرض للهزيمة دائماً. فإذا تمكنت من النهوض بعد هزيمة ساحقة، ومن ثم مضيت لكي تفوز ثانية، فإنك سوف تصبح بطلاً يوماً ما - ولما رودلف

أُفَهِر الرفعة، و أُفَهِر الإعتداد بالنفس و الشخصية المتفردة. إذا فعلت ذلك فإن الفوز سيكون تحصيل الحاصل - بول بريانت

الفوز يتطلب الموهبة وتكرار ذلك يتطلب الشخصية - جون وودن

إنك تتعلم من الخسارة أكثر من الفوز. بذلك تتعلم كيف تواصل السير. - مورجان ووتن

لستَ ملزماً بالفوز. بل أنت ملزمٌ بالإستمرار في المحاولة. إفعل أفضل ما بوسعك كل يوم - جاسون مراز